
Από το προσωπικό αρχείο της δασκάλας Μπατσή Δώρας 
 

 

Οι λέξεις που περιγράφουν 
τα ουσιαστικά και μας 
δίνουν  πληροφορίες για 
αυτά, λέγονται επίθετα. 
  

Τα επίθετα έχουν τρία γένη
το αρσενικό, το θηλυκό και το ουδέτερο. 

:  

π.χ. ο λαμπερός, η λαμπερή, το λαμπερό 

Οι λέξεις που περιγράφουν 
τα ουσιαστικά και μας 
δίνουν  πληροφορίες για 
αυτά, λέγονται επίθετα.         
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Τα επίθετα έχουν:
ενικό και πληθυντικό αριθμό. 

  

π.χ. ο όμορφος -  οι όμορφοι,   
η όμορφη - οι όμορφες,   
το όμορφο - τα όμορφα 
    
 
 

ΣΥΜΠΕΡΑΣΜΑ : 
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Οι λέξεις που περιγράφουν τα 
ουσιαστικά (πρόσωπα, πράγματα) 

λέγονται επίθετα. 

Χρησιμοποιούμε τα επίθετα 
στην περιγραφή προσώπων και 

αντικειμένων για να είμαστε 
περισσότερο ακριβείς και 

κατατοπιστικοί αλλά και για 
να γίνεται πιο πλούσιος ο 
προφορικός και γραπτός 

λόγος. ... 


